
 
O Szpitalu w Szamotułach - informacje dla osoby 

z niepełnosprawnością intelektualną - wersja ETR. 

 

Materiał przygotowany dla Osób z Niepełnosprawnością Intelektualną 

zawierający podstawowe informacje dotyczące działania Szpitala 

Powiatowego w Szamotułach. 

 

 

Adres Szpitala: 

    Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Szamotułach 

    ul. Sukiennicza 13 

    64-500 Szamotuły 

    telefon: +48 61 29 27 100 

    e-mail: sekretariat@szamotuly.med.pl 



 
Dyrekcja Szpitala 

 

Dyrektorem Szpitala jest Pan Remigiusz Pawelczak – Dyrektor Naczelny 

 

Zastępcą Dyrektora Szpitala w sprawach medycznych jest Pani Anna 

Kubicka – lekarz  

 

Zastępcą Dyrektora Szpitala w sprawach technicznych i inwestycyjnych 

oraz Koordynatorem do spraw dostępności jest Pan Szymon Anioł 



 

 

Główną Księgową jest Pani Mirosława Nowak 

 

 

Naczelną Pielęgniarką jest Pani Anna Niechciałkowska 

 

Czym zajmuje się Szpital? 

Szpital Powiatowy w Szamotułach to miejsce, gdzie udziela się pomocy  

i  leczy ludzi. Całą dobę pracują w nim lekarze, pielęgniarki, położne, 

ratownicy medyczni i osoby wykonujące badania. Są też inni pracownicy, 

którzy pracują w biurach oraz zajmują się sprawami remontowymi  

i naprawami.  



 

 

 

Jesteśmy po to, aby Ci pomóc, gdy coś Cię boli lub źle się czujesz. Mamy 

lekarzy, którzy leczą i dorosłych, i dzieci. Nasi lekarze pomogą Tobie 

w każdej chorobie. Lekarz może Tobie wystawić receptę na leki i będziesz 

mógł wrócić do domu. Jeśli będziesz musiał zostać w szpitalu na dłużej to 

nasi lekarze i pielęgniarki zaopiekują się Tobą. Pamiętaj o ubezpieczeniu. 

Za opiekę i pomoc nie będziesz musiał płacić. 

 

Jeśli będziesz miał wypadek, to pomożemy Tobie również. W nagłych 

wypadkach pomożemy Tobie także w soboty, niedziele i święta oraz inne 

dni wolne. Pomocy udzielamy zarówno w dzień jak i w nocy.  

 

W szpitalu możesz oddać krew lub mocz do badania. Możesz zrobić 

prześwietlenie, aby sprawdzić, jak wyglądają kości albo organy w środku 

ciała.  

 

Leczymy osoby chore z różnymi dolegliwościami. Nasi lekarze leczą 

pacjentów w oddziałach szpitalnych, gdzie robi się badania i operacje. 

Jeśli potrzeba wizyty u specjalisty można otrzymać skierowanie 

do różnych poradni. Po operacjach można przyjść do nas na rehabilitację. 



 
Rehabilitanci zrobią Tobie masaż i wykonają z Tobą różne ćwiczenia lub 

włączą różne maszyny. Po spotkaniu z nimi będziesz mógł normalnie się 

poruszać bez bólu.  

 

 

W szpitalu są też pracownicy, którzy zajmują się takimi sprawami, aby nie 

zabrakło wody, prądu czy ciepła. Pracownicy wykonują drobne remonty  

i naprawy oraz malują i sprzątają. Są też pracownicy co czuwają nad tym, 

aby w szpitalu było wszystko sprawne.  

 

 

 

W Szpitalu znajdziesz różne oddziały, poradnie i pracownie. 



 

 

 

Pozostałe informacje: 

W sprawach dotyczących postępowań medycznych możesz spotkać się  

z Panią Anną Kubicką, która jest w każdy wtorek, w godz. 10:00 – 12:00 

oraz w każdy czwartek, w godz. 12:00 – 13:00. 

 

W sprawach skarg i wniosków 

Możesz się spotkać z Dyrektorem Szpitala w Szamotułach Panem 

Remigiuszem Pawelczakiem, który jest w każdy poniedziałek 

w godz. 14:00 – 15:00. 

Pełnomocnikiem do spraw pacjenta jest Pani Aleksandra Klijewska 

telefon 61 29 27 101 



 
e-mail: sekretariat@szamotuly.med.pl 

 

 

Szpital jest przyjazny dla osób ze szczególnymi potrzebami: 
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